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ONDERWERP

Art. 34 vragen GroenLinks, Extra opvang asielzoekers in Vlissingen

Geachte heer/mevrouw,

Naar aanleiding van de door u ingediende vragen ex artikel 34 RvO over het artikel in 
Binnenlands Bestuur “COA: Ook gemeenten zonder gebouwen kunnen helpen” van 3 
september 2015, informeren wij u als volgt: 

Vraag 1. Zou Vlissingen ook haar verantwoordelijkheid t.a.v. deze opvang willen nemen?
Antwoord: de gemeente Vlissingen neemt haar verantwoordelijkheid binnen de Zeeuwse 
context. De provincie en 13 gemeenten gaan in overleg met het COA over de behoeften en 
wensen t.a.v. opvang. De Zeeuwse partijen stemmen vervolgens onderling af hoe hier het 
beste in kan worden voorzien. 

Vraag 2. Welke mogelijkheden (lege gebouwen of braakliggend grond of iets anders) kunnen 
we voor tijdelijk gebruik aanbieden aan het COA?
Antwoord: de beschikbaarheid van gronden en gebouwen is met name afhankelijk van de 
eisen en wensen die het COA hieraan stelt, in combinatie met het type centrum (omvang) 
waar behoefte aan is. De komende tijd moet duidelijk worden wat Zeeland en als afgeleide 
daarvan de gemeente Vlissingen kan betekenen voor het COA.

Vraag 3. Zou u in ieder geval contact willen opnemen met het COA om voldoende informatie te 
krijgen over de ins & outs van een opvangfaciliteit binnen een gemeente?
Antwoord: in Zeeuws verband wordt er 5 oktober de Werkconferentie Opnieuw Thuis
georganiseerd. Tijdens deze conferentie worden zowel ‘de uitvoering’ als ‘het bestuur’ 
bijgepraat, geïnspireerd en gestimuleerd door onder andere het COA over de ins & outs van 
opvangfaciliteiten. De gemeente Vlissingen is hier ook bij aanwezig.



Vraag 4. Zou u zo spoedig mogelijk, deze mogelijke opvang in Vlissingen met de 
gemeenteraad willen bespreken?
Antwoord: zodra de wensen en eisen vanuit het COA duidelijk zijn, er in Zeeland afstemming 
is over de Zeeuwse bijdrage aan de opvangproblematiek en hoe wij als gemeente Vlissingen 
hieraan een bijdrage kunnen leveren, wordt dit in de gemeenteraad besproken.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders van Vlissingen,
de secretaris, de burgemeester,

mr. drs. ing. M. van Vliet   A.M. Demmers-van der Geest
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